

COMPANY PROFILE

2016

YEAR OF STARTING
IN THE FIELD OF EVALUATION

VALUE DEGREE COMPANY for Professional Consulting

ABOUT US

Value Degree Company is a leading Saudi Arabian real estate appraisal firm that provides a wide range of services to its valued clients across various sectors. The company is distinguished by its extensive experience and high skills in appraising all types of real estate, including commercial, residential, industrial, and agricultural properties.



OUR EXPERIENCE

- ✓ Extensive experience in appraising all types of properties.
- ✓ High skills in using the latest real estate appraisal methods and techniques.
- ✓ Commitment to the highest global standards.
- ✓ Strong reputation in the real estate market.
- ✓ Team of specialized experts.
- ✓ Commitment to business ethics



OUR SERVICE

Real Estate Appraisals:

We provide comprehensive appraisal services for all types of real estate, including:

- ✓ **Commercial properties:** shopping malls, office buildings, hotels, warehouses, and more.
- ✓ **Residential properties:** villas, apartments, houses, residential land, and more.
- ✓ **Industrial properties:** factories, warehouses, power plants, and more.
- ✓ **Agricultural properties:** agricultural land, farms, orchards, and more.

Real Estate Studies and Consulting:

We offer specialized real estate studies and consulting services, including:

- ✓ Real estate investment feasibility studies.
- ✓ Real estate market analysis studies.
- ✓ Land use planning studies.
- ✓ Real estate financing consulting.
- ✓ Real estate management consulting.

OUR ADVANTAGES:

- ✓ **Extensive Experience:**
We have a team of experts specializing in real estate appraisal who have extensive experience spanning many years in this field.
- ✓ **High Skills:**
Our team has high skills in using the latest methods and techniques for appraising real estate, whether local or international.
- ✓ **Accuracy and Efficiency:**
We are committed to providing accurate and efficient appraisal services that meet the requirements of our valued clients.
- ✓ **Credibility:**
We have a good reputation in the real estate market, and we are keen to maintain our credibility by providing high-quality services.
- ✓ **Commitment to the Highest Standards:**
We are committed to the highest international standards in real estate appraisal.

OUR CERTIFICATIONS:

- ✓ Master Inspector Certification Board (CMI)
- ✓ InterNACHI
- ✓ InterNACHI (CPI)
- ✓ National Association of Realtors
- ✓ Membership of an accredited resident by the Saudi Authority for Accredited Residents

CONTACT US:

Website: www.valuedegree.com
Email: info@valuedegree.com
Phone Number: 966 553360588



At Value Degree Company for Professional Consulting, we strive to provide the best real estate appraisal services to our valued clients, through our extensive experience, high skills, and commitment to the highest standards.



VALUE DEGREE COMPANY for Professional Consulting

THANKS



ملف الشركة

2016

سنة البدء في مجال التقييم

شركة درجة القيمة للاستشارات المهنية

نبذة عن الشركة

تعد شركة درجة القيمة للاستشارات المهنية شركة سعودية رائدة في مجال تقييم العقارات، حيث تقدم خدماتها المتنوعة لعملائها الكرام في مختلف القطاعات. تتميز الشركة بخبرتها الواسعة ومهاراتها العالية في تقييم جميع أنواع العقارات، بما في ذلك العقارات التجارية والسكنية والصناعية والزراعية.

- ✓ خبرة واسعة في تقييم جميع أنواع العقارات.
- ✓ مهارات عالية في استخدام أحدث أساليب وتقنيات التقييم العقاري.
- ✓ الالتزام بأعلى المعايير العالمية.
- ✓ سمعة قوية في سوق العقارات.
- ✓ فريق من الخبراء المتخصصين.
- ✓ الالتزام بأخلاقيات العمل

خبرتنا

خدماتنا:

تقييم العقارات:

نقدم خدمات تقييم شاملة لجميع أنواع العقارات، بما في ذلك:

- ✓ العقارات التجارية: مراكز التسوق، والمباني المكتبية، والفنادق، والمستودعات، وغيرها.
- ✓ العقارات السكنية: الفلل، والشقق، والمنازل، والأراضي السكنية، وغيرها.
- ✓ العقارات الصناعية: المصانع، والمستودعات، ومحطات الطاقة، وغيرها.
- ✓ العقارات الزراعية: الأراضي الزراعية، والمزارع، والبساتين، وغيرها.

الدراسات والاستشارات العقارية:

نقدم خدمات دراسات واستشارات عقارية متخصصة، بما في ذلك:

- ✓ دراسات جدوى الاستثمار العقاري.
- ✓ دراسات تحليل السوق العقاري.
- ✓ دراسات تخطيط استخدامات الأراضي.
- ✓ استشارات التمويل العقاري.
- ✓ استشارات إدارة العقارات.

مُميّزاتنا: 📌

- ✓ **خبرة واسعة:**
نمتلك فريقاً من الخبراء المختصين في مجال تقييم العقارات، الذين يتمتعون بخبرة واسعة تمتد لسنوات طويلة في هذا المجال.
- ✓ **مهارات عالية:**
يتمتع فريقنا بمهارات عالية في استخدام أحدث أساليب وطرق تقييم العقارات، سواء المحلية أو الدولية.
- ✓ **دقة وكفاءة:**
نلتزم بتقديم خدمات تقييم دقيقة وكفاءة تلي متطلبات عملائنا الكرام.
- ✓ **مصدقية:**
نتمتع بسمعة طيبة في السوق العقاري، ونحرص على الحفاظ على مصداقيتنا من خلال تقديم خدمات عالية الجودة.
- ✓ **التزام بأعلى المعايير:**
نلتزم بأعلى المعايير العالمية في مجال تقييم العقارات.

شهادتنا: 🌟

- ✓ شهادة الماستر في تفتيش المباني مقدمة من منظمة MASTER INSPECTOR CERTIFICATION BOARD
- ✓ شهادة مفتش محترف معتمد مقدمة من منظمة INTERNACHI (CPI)
- ✓ معتمد من منظمة INTERNACHI
- ✓ عضوية من الرابطة الوطنية للوسطاء العقاريين National Association of Realtors
- ✓ عضوية مقيم معتمد من قبل الهيئة السعودية للمقيمين المعتمدين



اتصل بنا: 📞

موقع إلكتروني: www.valuedegree.com
بريد إلكتروني: info@valuedegree.com
رقم الجوال: 966 553360588

نحن في شركة درجة القيمة للاستشارات المهنية نسعى جاهدين لتقديم أفضل خدمات تقييم العقارات لعملائنا الكرام، وذلك من خلال خبرتنا الواسعة ومهاراتنا العالية والتزامنا بأعلى المعايير.



شركة درجة القيمة للاستشارات المهنية

شكراً

